
Výpis usnesení  
ze zasedání rady města 22/2023 

ze dne 13. 11. 2023 
 

 
Prodloužení nájmů   
Rada města schválila prodloužení nájmů bytů a garáží od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024.  
 
Smlouva o dílo – zhotovení betonového plotu 
Rada města schválila smlouvu o dílu s Petrem Bětíkem, Lužná 126 na zhotovení betonového 
plotu (původní zídka se sesunula při prudkém větru) na hranici pozemků p. č. 243 a p. č. 245.   
 
Návrh rozpočtu města na rok 2024 
Rada města schválila návrh rozpočtu města na rok 2024. Návrh bude před projednáním v 
zastupitelstvu zveřejněn na úřední desce a předložen k projednání finančnímu výboru. 
 
Plán inventur – příloha č. 13 Směrnice pro provedení inventarizace 
Rada města schválila Přílohu č. 13 Směrnice pro provedení inventarizace, kterou se stanovuje 
plán inventur k 31. 12. 2023.  
 
Schválení podání žádosti o dotaci na venkovní posilovnu 
Rada města vzala na vědomí podání žádosti o dotaci na venkovní posilovnu na hřišti u 
základní školy. Předpokládaná investice je cca 920 000 Kč a dotace je možná ve výši téměř 
50 %.   
 
Žádost o souhlas s výstavbou FVE u letiště – OAK-trade s.r.o. 
Rada města nesouhlasí se spoluprací s firmou OAK-trade s.r.o. při přípravě výstavby FVE 
4MW na katastru města Slušovice v blízkosti letiště.  Důvody pro nesouhlas jsou – 
nevhodnost umístění této elektrárny v blízkosti letiště a také z důvodu blokace kapacit pro 
občany, kteří plánují pořízení fotovoltaiky na svých nemovitostech. 
 
Nabídka DSO-Mikroregionu Slušovicko na pořízení radarů pro měření rychlosti 
projíždějících vozidel 
Rada města neschválila zapojení města Slušovice do projektu DSO-Mikroregionu Slušovicko 
na pořízení radarů pro obce mikroregionu. 
 
Uzavření městské knihovny v době vánočních svátků 
Rada města schválila uzavření městské knihovny v době vánočních svátků od 21. 12. 2023 do 
2. 1. 2024. 
 
Veřejnoprávní smlouva 
Rada města schválila veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální  dotace z rozpočtu 
města uzavřenou mezi Městem Slušovice a Klubem rodičů při ZŠ Slušovice. Dotace ve výši 
15 000 Kč bude použita na pokrytí nákladů spojených s pořádáním Rodičovského večírku a 
dalších aktivit pro děti realizovaných ve spolupráci se školou. 
 
 



Souhlas  přemístěním ordinace MUDr. Kalabusové 
Rada města souhlasí s přemístěním prostor ordinace MUDr. Kalabusové do prostor po 
lékařce MUDr. Sklenářové a s finanční spoluúčastí na stavebních úpravách těchto prostor.  
 
Žádost o pronájem dostihové dráhy 
Rada města projednala žádost o uspořádání 8. setkání historických vozidel v červnu 2024 
v dostihovém areálu v prostoru bývalého koupaliště. Z důvodu předpokládaného využití 
plochy pro skladování stavebního materiálu při rekonstrukci silnice ul. Vítězství, rada 
nedoporučuje povolit  tuto akci. 
 
Pořízení nové telefonní ústředny 
Rada města souhlasí s pořízením nové  telefonní ústředny na městský úřad s tím, že úhrada 
bude provedena až v roce 2024. 
 

 
 
 
 

 


